
Александар Вучић: Шоле је показао поштовање према Србији. Сви знају да ЗСО мора бити формирана
петак, 13 јануар 2023 14:02

Председник Србије одговарајући на питања новинара након доделе награда ауторима
фотографија са конкурса "Наша најлепша Србија" говорио је о састанку са Дереком
Шолеом.

  

  

Председник Вучић је истакао да су имали отворен и искрен разговор, као и да су биле
четири кључне теме.

  

"Имали смо отворен искрен и садржајан разговор. Четири кључне теме, једна је
Косово и Метохија, друго је наши билеатерални односи, треће наравно ситуација у
региону и четврто Русија, Украјина и геополитички сукоб. Оно што је за нас важно
јесте да смо осим КиМ разговарали и о немачко-франскуском плану који
подржавају САД. Говорили смо и о ЗСО. Очекујемо и захвалио сам се што је
америчка делегација захтевала примену Бриселског споразума, што је за нас
важно. 20. јануара нас очекује велики састанак, пре тога ћу отићи до Даласа."
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Било какав облик формалног и неформалног признања или устапања тзв. Косову места
у УН је наша црвена линија

    

"Када инсистирате да нешто буде у складу са уставом тзв. Косова, а зашто смо онда
разговарали. Не знам како мисле да изведу. Видећемо како ће то да тече. Добро је да је
сасвим јасно да ЗСО мора да буде формирана."

  

"Које су црвене линије? Било какав облик формалног и неформалног признања или
устапања тзв. Косову места у УН је наша црвена линија, а то је део плана. То су ствари о
којима не можемо ни да разговарамо. Да ли ће Америка променити свој однос према
Косову (и Метохији), неће. Он (Шоле) је јуче показао поштовање према Србији. Оно што
је добра ствар, је да они желе да чују оно шта су очекивања Србије и Срба. Сви они на
крају крајева знају, да је све било изазвано једностраним потезима Приштине", казао је
Вучић.

  

(Информер) 
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